
Rottweilerklubben Danmark 
Specialklub under Dansk Kennel Klub 
Hovedbestyrelsen 

                                                                                                                          

Referat HB Skype møde d. 04-06-2013 kl. 19:00. 

 

Tilstede: Henrik Fuchs, Carsten Henriksen, Morten Mundt, Merete Andersen og Britta Nielsen. 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste HB møde. 
Er godkendt. 

2. Godkendelse af beslutninger på mail‐korrespondancen(Status igangværende sager). 
Ingen i gang værende sager. 

3. Orientering fra formanden, herunder orientering om indgået post.  
Formanden orienterer om indgående post.   

4. Klubblad, hvor langt er vi? 
Der er afholdt to møder med redaktøren, der er en del materiale til næste blad, deadline 
næste blad august. 

5. Regnskab og økonomi(Budget/regnskab/antal medlemmer). 
Intet nyt i forhold til sidste møde. 

6. Orientering fra HB kontaktpersoner. 
7. AR  

Merete kontakter AR ang. om der er noget hun kan være behjælpelig med.. 
8. MT  

Carsten kontakter MT gruppen mht. nye mærker og evt. forventninger, ligeledes vil vi høre 
hvordan det går med instruktion af MT-film. HB spørger ind til dette, da vi gerne vil være 
forberedt på evt. ændringer inden 2014. 
Carsten vil indkalde til et fællesmøde med AR og MT, fra HB deltager Henrik Fuchs, Merete 
Andersen og Carsten Henriksen. 

9. UU  
Henrik informerer om IFR 

10. BHR/UDD  
DM er veloverstået. Der afholdes træningsweekend den kommende weekend. 

11. Lokalforeninger  
Morten har kontaktet en lokalforening mhp. et møde omkring samarbejde. 

12. Redaktionsudvalg 



Se punkt under klubblad. 
13. IT 

Ny webside på vej, kommer til efteråret. 
14. Pressetjenesten 

Dette punkt skal fremadrettet ændres til Pressetjenesten/ Tjenesten. 
Tjenesten har haft en sag, hvor det ikke har været muligt, at komme i kontakt med ejeren 
af de implicerede Rottweilere.  Tjenesten arbejder løbende forebyggende. 

15. Emner til behandling 
Ingen nye emner. 

16. Referat fra GF 
Godkendt uden kommentarer. 

17. Evt. 

Vi arbejder videre med at få tilrettet klubbens love, i forhold til tidligere 

generalforsamlingsbeslutninger. 

 

 


